
Otvorený list p. starostovi obce Pitelová, 
 
Dňa 6.8.2018 sme sa poslanci stretli na pôde OU so starostom Jánom Kubíkom, nakoľko sme chceli 
vyjadriť požiadavku poslancov a aj občanov našej obce, na úpravu:  
ZMLUVY O DIELO  
č. zhotoviteľa: 2018/DE/Oll008 na vykonanie stavebných prác na stavbe:  
"Oprava a obnova miestnych komunikácií v obci Pitelová"  
vypracovaná v zmysle § § 536 - 565 Obchodného zákonníka Č. 513 1 1991 Zb. v platnom znení.  
 
Nakoľko táto zmluva bola podpísaná dňa 2.8.2018 a poslanci nemali žiadnu informáciu a ani sme 
neprerokovávali na úrovni obecného zastupiteľstva návrh k výberovému konaniu na obnovu miestnej 
komunikácie KU KRÍŽU, vyslovili sme požiadavku, na úpravu tejto časti Zmluvy. 
  
V prípade miestnej komunikácie KU KRÍŽU, ide o zmluvu uzatváranú v medziach rozpočtu, ale určite 
obec nepotrebuje danú komunikáciu obnovovať, ako je to rozpočtované v Zmluve, nakoľko neslúži 
k frekventovanej doprave a nie je to cesta, ktorá by viedla k miestu trvalého bydliska našich 
obyvateľov. Na stretnutí p. starosta nemal pádne argumenty, prečo by sa mala daná cesta vybudovať. 
Poslanci sú presvedčení, že realizácia tejto investície v hodnote 58 403,52 € s DPH je v príkrom 
rozpore so záujmami obce.  
Požiadali sme p. starostu, aby: 
  

-   vstúpil dňa 7.8.2018 do rokovania s dodávateľom stavby f. Strabag a dohodol sa s nimi na 
zápise a využil možnosť, ktorá je zahrnutá v Zmluve o dielo v bode 4.3.  
K zmene ceny diela môže dôjsť len v nasledovných prípadoch: 
a) pokiaľ si objednávateľ vyžiada písomnou formou - zápisom do stavebného denníka 
zväčšenie alebo zmenšenie rozsahu stavebných prác predmetného diela s odsúhlaseným 
poskytnutým výkazom výmer,  
b) pokiaľ dôjde na základe požiadavky objednávateľa k inému riešeniu predmetného diela, 
pokiaľ budú odsúhlasené a potvrdené ako zmena v projektovej dokumentácii 
 

Momentálne je vybudovanie cesty KU KRÍŽU, hodnotené ako zneužitie právomoci verejného činiteľa, 
spôsobenie škody resp.  porušovanie povinností pri správe cudzieho majetku. 
 
Pri ukončení stretnutia s p. starostom a poslancami sa vyjadril, že si danú situáciu premyslí, a zváži 
alternatívu, odstúpiť od obnovy miestnej komunikácie KU KRÍŽU. 
 
Pevne veríme, že negatívna atmosféra v našej obci sa tým upokojí. Ďakujeme. 
 
Poslanci OU Pitelová   
 

 


